
CAANS-ACAEN – Notulen
Algemene Leden Vergadering van CAANS-ACAEN, 'Montréal chapiter' op 10 juni 2023,

gehouden in de tuin van lid Nella Roosendaal, 5352 Coolbrooke, Montréal, QC

De vergadering begon circa 16.30 uur met het benodigde aantal bestuursleden (Quorum: 5/6) als volgt:
Voorzitter - Robert Kok aanwezig
Penningmeesteres - Nancy Atkins aanwezig
Secretaris - Onno Kruller aanwezig
Registrator - Elizabeth Jong afwezig door ziekte
Algemene dienst - Pieter Sijpkes aanwezig
Zonder portefeuille - Margreet Annyas aanwezig

Niet aanwezig i.v.m. zijn gezondheid en dientengevolge uittreding: Peter Lowensteyn, Communicatie (zie 5. en 6.)
Naast de hierboven vermelde bestuursleden - hierna alleen met de voornaam aangeduid, waren er behalve oud-
voorzitter Peter Tijssen de onderaan genoemde 10 leden, inbegrepen de afgetreden Vicevoorzitter Martin van 
Kuilenburg, aanwezig.

1. Onno verklaarde de Algemene Leden Vergadering (ALV) geopend ingevolge de vraag van voorzitter 
Robert gedurende de bestuursvergadering de dag te voren om de ALV te leiden. Daarna verwees hij naar 
de ALV agenda waarvan een aantal exemplaren ter inzage op de tafels lagen en vroeg of iemand nog een 
onderwerp zou willen toevoegen. Er was algehele instemming met de voorgelegde agenda.

2. De aanwezige leden werden door Onno aan de notulen van de ALV van 2022 herinnerd welke verleden 
jaar als een 'download link' aan de leden werd gestuurd en vroeg of er daarover nog vragen of 
opmerkingen waren. Er werden geen bedenkingen geuit waarna de notulen algemeen aanvaard werden.

3. Onno wierp een terugblik op het afgelopen seizoen als volgt:
- de september bijeenkomst was bij Nella Roosendaal thuis met de vertoning van het 1950-55 Polygoon 
nieuws journaal,
- de verdere bijeenkomsten van het seizoen vonden plaats in Pieters huis, waar in oktober ter vervanging 
van de lezing die wijlen lid Yehudi Lindeman zou hebben gegeven, Leo Heistek, gastspreker uit Ottawa 
optrad met een bloemlezing over grootheden uit het vroegere Nederlands cabaret gevolgd door een paar 
liedjes uit hun repertoire te zingen die hij op de gitaar begeleidde,
- in november gaf Peter Tijssen een lezing welke hij begon over familieleden die met verlies van vrijheid en 
leven aan het gevaarlijk verzet tegen de nazi's bijdroegen, waarna hij zou doorgaan over virussen te 
speken, dit alles als voorproef van zijn spoedig daarna geplande 'Cleveringa lezing'; dit gedeelte moest 
echter spoedig door technische problemen afgekapt worden,
- de december bijeenkomst was de traditionele 'Onder de Koepel' viering,
- in januari werd een video getoond met hoogtepunten uit de vroege carrière van cabaretier Toon Hermans,
- in februari de zeer gewaardeerde lezing door Astrid Ammerlaan over wol, de verwerking daarvan en de 
kunstwerken die zij daarmee maakt,
- in maart de gewoonlijke poëzie middag bij Mieke Verboven thuis met 'Johannes Vermeer' als thema en 
later in de maand het vervolg van Peter Tijssens vroegtijdig gestopte november lezing over virussen die 
'van vrienden in vijanden veranderen',
- in april gaf lid Willie Kamstra een lezing over de rol van de aardappel in de kunst,
- in mei leidde lid Wim Quartel een verkenning met als thema 'wat doet ons lachen?'.
Onno vroeg of iemand hieraan nog opmerkingen zou willen toevoegen, maar er waren geen (echter zie 8.).

4. Penningmeesteresse Nancy Atkins gaf een financieel verslag uiteengelegd met verwijzing naar het 
informatie blad waarvan een aantal exemplaren ter inzage voorhanden waren. Dit liet zien dat alhoewel er 
meer uitgaven dan inkomsten waren, er nog altijd een positief saldo op de CAANS rekening staat, verder 
gespekt door een bijdrage van Robert, om de geprojecteerde kosten van het komende seizoen te kunnen 
dekken. De 'Bruin Café' en 'Cleveringa' budgets lieten ook een positief saldo zien, nadat van het eerste het
aandeel aan de pacht van de bijeenkomst ruimte ten goede van het CAANS budget in rekening was 
gebracht en van het laatste de bijdrage aan het jaarlijks tarief van de CAANS bankrekening.

5. Onno kondigde aan dat Peter Lowensteyn om gezondheidsrede als bestuurslid uittreedt, maar voorlopig 
als gewoon lid de taak van 'communicatie', dat niet perse een bestuursfunctie is, zal voortzetten. Helaas 
zal hij in het nieuwe seizoen geen bijeenkomsten meer kunnen bijwonen. Als dank voor de tientallen jaren 
dat hij CAANS bestuursfuncties vervulde en in de gemeenschap actief was, zal hij geëerd worden met een 
ingelijste getuigenis – een zwart-wit kopie deed ter inzage de ronde tijdens de ALV. Aldus zal een receptie 
plaatsvinden tijdens een bijeenkomst op 29 juni te samen met de 'Koffieclub' waar hij ook enig maal 
aanwezig was, in de Baie d'Urfé Fritz Community Centre waar hij vlakbij woont, en er zo een gelegenheid 
zal zijn hem persoonlijk te groeten. Een speciale uitnodiging hierover zal spoedig verstuurd worden.

6. Onno gaf aan dat de volgende bestuursleden zich wederom in hun huidige functie beschikbaar stellen voor
herkiezing: Nancy Atkins als penningmeesteres, Elizabeth Jong als registrator en hijzelf als secretaris, 
verder zonder portefeuille Magreet Annyas ofschoon veelal bijeenkomst gastvrouw en Pieter Sijpkes om 
algemene dienst te vervullen. Hij vervolgde dat terwijl de functie van 'Communicatie' alsnog geregeld is (zie
5.), Martin van Kuilenburg onlangs heeft laten weten dat hij zijn vicevoorzitterschap opgegeven heeft doch 



als gewoon lid aanblijft.. Voorzitter Robert Kok heeft aangeven, omdat hij onder 'long Covid' gebukt gaat, 
zijn taak over te willen dragen aan een nieuw te kiezen kandidaat die hij hoopt zich beschikbaar zal stellen.

7. Onno vroeg of er onder de aanwezigen een onpartijdig iemand was om de door ziekte verhinderde 
Elizabeth te vervangen die de bestuursverkiezingen zou hebben geleid. Peter Tijssen stelde zich hiervoor 
beschikbaar en werd door de aanwezige leden unaniem aanvaard. Peter vroeg of er nog verdere bestuur 
nominaties waren en in bijzonder voor de vacatures – er waren geen, waarna de in 6. genoemde 
kandidaten d.m.v. 'handopsteking' werden herkozen.

8. Voor het komende seizoen werd het volgende voorlopig programma door Onno samengevat:
- in september een Nederlandse documentaire uit de omvangrijke DVD verzameling van Peter Tijssen,
- in oktober CAANS Ottawa spreker Dirk Kossen met een lezing over wetenschapper Christiaan Huygens,
- in november brengt Pieter een voordracht over de 'verlichting' d.w.z. 'de Eeuw van de Rede’,
- in december de traditionele 'Onder de Koepel' viering,
- 2024 zal zoals gewoonlijk beginnen met een 'cabaret' video in januari, in een volgende maand zal Peter 
Tijssen een lezing geven over de wederopbouw van de Betuwe met hulp van het 'Marshall Plan', na de 
verwoestingen ten gevolge van de Tweede Wereldoorlog. Een Taalunie spreker is niet te verwachten.

D.w.z. voor de 3 overige maanden ontbreekt nog een aan te kondigen thema. Voorts begreep hij dat Mieke
Verboven niet meer een poëzie middag zal organiseren vanwege de steeds lagere opkomst, waarop Mieke
reageerde dat zij het overwegen zou als er voldoende belangstelling en medewerking zal worden getoond.

9. Onno kondigde aan dat vanaf september de maandelijkse bijeenkomsten in het NDG Royal Canadian 
Legion gebouw, 5455 Boul. de Maisonneuve Ouest te Montréal zullen plaatsvinden, waarna Nancy verder 
ging met de details over deze bijeenkomst plaats als volgt:
. het gebouw is centraal gelegen, dus voor de leden goed bereikbaar per auto en met openbaar vervoer - 
het Vendôme Metro station en Sherbrooke bushaltes zijn op loop afstand.
. er is parkeerplaats voor ongeveer 10 auto's plus nog 3 voor auto's met een zichtbaar 'handicap' bewijs.
. het heeft een ruime ingerichte keuken. 
. er zijn meerdere gescheiden mannen en vrouwen toiletten.
. er is een knusse bijeenkomst ruimte met voldoende plaats en stoelen voor de meeste bijeenkomsten, 
maar ook een omvangrijke zaal met podium wanneer de opkomst groter is en voor het opstellen van een 
beeldscherm of indien sprekers prefereren vanaf het podium hun presentatie te geven.
. in de kleinere bijeenkomst ruimte is er een grote 'bar' met 'licentie' voor beer etc. met gebruik tegen 
betaling op basis van een eer systeem (honour system).
. geen verandering van jaarlijkse huur kosten, d.w.z. $50 per bijeenkomst, middag of avond.
Onno voegde hieraan toe dat het gebouw toegankelijk is per rolstoel en rollator via een 'ramp' met leuning.

10. Nancy volgde met de toelichting dat hoewel de dag van bijeenkomst nog steeds in de derde week van de 
maand zal plaatsvinden een besluit genomen moet worden betreffende de tijd van aanvang en beëindiging
want dit kan ook bepalend zijn voor de dag van de week, namelijk donderdag alleen gedurende de dag of 
woensdag zowel overdag als 's avonds. Om verkeersspitsen zoveel mogelijk te kunnen vermeiden voor 
diegenen die niet van het openbaar vervoer gebruik kunnen maken stelde zij de volgende tijdsperioden van
drie uur voor, inclusief 30 minuten ingeval het uitloopt, te weten dat deze keuzen voorhanden blijven mocht
een meerderheid later van gedachte veranderen: 12.00 - 15.00, 14.00 – 17.00 en 19,00 – 22.00.

Met slechts weinig voorbehoud werd het duidelijk dat men liever niet meer 's avonds in het donker naar en 
terug van de bijeenkomsten wenst te gaan met een voorkeur voor de 12.00 tot 15.00 tijdsperiode en aldus 
op de derde donderdag van de maand. De traditionele 'Onder de Koepel' viering op een nog te bepalen 
dag van december zal echter nog altijd bij Pieter plaatsvinden als ook het 'Bruin Café' nadat zo geregeld.

11. Onno vroeg of de aanwezigen hun naam op een vel papier zouden willen neerschrijven, en tevens hun 
huisadres, e-mailadres of telefoon nummer indien deze sinds de vorige ALV veranderd mochten zijn.

12. De rondvraag leverde geen verdere discussies op waarna met dank aan Nella Roosendaal voor haar 
gastvrijheid, gesterkt door applaus van de aanwezigen, de vergadering op voorstel van Onno omstreeks 
17.30 uur beëindigd werd waarna de aanwezigen werden uitgenodigd om te genieten van de BBQ en 
lekkere hapjes dat ieder lid en genodigde had aangeboden.

Behalve de reeds vermelde bestuursleden en gewezen voorzitter waren de hieronder genoemden aanwezig:
Leden- Adrienne Doedel

Charlotte van Dongen
Gerda van Steekelenburg
Hensy Fernandez
Jacobus (Jim) van den Elshout
José Campbell
Martin van Kuilenburg (gewezen vicevoorzitter)
Mieke Verboven
Nella Roosendaal
Willie Kamstra (o.b.a. Lubbers)
Aanwezig na beëindiging van de vergadering: Wim Quartel

Genodigden: Joaquin Fernandez, Trix Tijssen, (na de ALV, alleen tijdens 'de BBQ') Micheal en Penelope Polak


